

St. Francis Xavier's School, Tsuen Wan

Application for 2020/21 Secondary One Stand-by Vacancy 《中一候補學位》

Before filling in this Form, please read the "Notes" overleaf. 填表前請先閱讀背頁「申請須知」

If the student took part in our school "2020/21 Application for Secondary One Discretionary Places", Please "✓"   
若該生曾參加本校 "2020/21 申請中一自行分配學位", 請 "✓" 右格:

Name (英文姓名) \_\_\_\_\_ (中文姓名) \_\_\_\_\_

ID number 身份證號碼 \_\_\_\_\_ Religion 宗教 \_\_\_\_\_

Date of Birth 出生日期 \_\_\_\_\_ Day 日 \_\_\_\_\_ Month 月 \_\_\_\_\_ Year 年

Home Address 住址 \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_ Contact Tel. No. 聯絡電話 \_\_\_\_\_



Name of Primary School last attended 就讀小學校名 \_\_\_\_\_

Name of Secondary School allocated to 獲派中學校名 \_\_\_\_\_

Results of Primary Six Final Exam 小六期終試成績

	Chinese 中文	English 英文	Maths. 數學	General Studies 常識	Position in Form 級中排名	Conduct 操行
Grade 等級						

School of your Frist choice in S.1 Choice of School Form  
中一派位選擇學校表格所填之第一志願中學

If there is a referee (new applicant), please fill in parts (a) to (d) 若有推薦人(新申請者), 請填(a)至(d)項:

(a) Name of referee in English block letter 推薦人之英文姓名(大楷) \_\_\_\_\_  
中文姓名 \_\_\_\_\_ Tel.電話: \_\_\_\_\_

(b) If he is an old boy of SFXS, year of his S5/S6 graduation  
若推薦人是本校舊生, 他的中五/中六畢業年份 \_\_\_\_\_

(c) Is there a letter of recommendation from the referee 持有推薦人的推薦信:  Yes 有  No 沒有

(d) Brother(s) studying now in SFXS 現就讀本校兄長:  
Class \_\_\_\_\_ Name: \_\_\_\_\_ 中文: \_\_\_\_\_

Reason(s) to apply (if any) 申請入讀原因(若有) \_\_\_\_\_

Name of Parent/Guardian  
家長或監護人姓名 \_\_\_\_\_

Parent's/Guardian's Signature  
家長或監護人簽名 \_\_\_\_\_

Relationship with the applicant  
與申請者關係 \_\_\_\_\_

Date  
日期 \_\_\_\_\_

## Notes 申請須知

1. This Application Form is distributed free of charge.  
本表格免費派發。
2. Please complete the Application Form in either Chinese or English and return it to the school office on or before **4:00p.m. 9<sup>th</sup> July 2020**.  
本表格可以中或英文填寫，請儘快於 **7 月 9 日** 下午 4 時或以前交回本校校務處。
3. When returning the Application Form, please provide the following **photocopies** and pay **HK\$10** for processing fee.  
交回本表格時，請連同以下影印本，及交付港幣十元行政費。
  - (i) the student's Secondary School Allocation Slip,  
該生之中學派位證
  - (ii) the student's primary five and six final examination report,  
該生之小五及小六期終考試成績表
  - (iii) the blue parent's copy of Secondary One Choice of Schools Form,  
中一派位選擇學校表格 (藍色家長存根)
  - (iv) a copy of catholic baptism certificate (if available).  
該生之領洗紙 (如有)
4. For the benefit of the student, he is advised to report to the secondary school to which he is centrally allocated for registration. In this particular year of 2020/21, we expect to have a very limited number of S.1 vacancies. If a vacancy arises, we shall notify those eligible candidates by phone to come for an interview. If you do not receive any notification before the **12:00n.n. 11<sup>th</sup> July**, you may assume your application is not successful.  
鑑於中一學額極為有限，申請人務請先前往所分派的中學註冊。本校會電話通知合適的申請人進行面試。**7 月 11 日** 下午 12 時仍未獲通知者，作落選論。